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Referat FAU-møte nr. 9 2021/2022 
Møtedato: 15.06.2022 Møteleder: Heidi Thygesen Fiskaa 

Møtetid: 18.00  Referent: Elin Bie Egge 

Møtested: Jappa uteamfi Neste møte: Onsdag 31.08 18.00 – 20.00, nytt FAU 

Til stede: Magnus Kristiansen (1 trinn), Elin Bie Egge (3.trinn), Tormod Frog (4 trinn) Cathrine Flatebø (5.trinn). Torunn 
Kveim (6.trinn), Heidi Thygesen Fiskaa (vara 6.trinn - Leder), Christina Berntsen (7 trinn) 

Forfall: Rektor May-Elin, Solveig Kjølberg  

Kopi til: Rektor May-Elin.  

 

Saksnr. Dato 
meldt: 

Meldt av: Beskrivelse av sak Referat med eventuelt vedtak og ansv. person 

1.1 Løpende  1. Gjennomgang av 
siste referat. 

 
 
 
 

 

 Erfaring fra sommerkonsert og tilrigging. 

 Det må ut med beskjed i god tid når 
sommerkonserten skal være og hva som skal 
skje der. Det ble litt for kort frist denne gangen. 
Bør være 2 mnd. før?  

 Man tjente lite på brusen, så her er det lurt å 
kjøpe bokser billig-brus så inntjeningen blir 
høyere. Antall kaker var greit. Man trenger 
muligens bare 5 stk. foreldre til å rigge opp hvis 
skolen og noen klasser har hjulpet til i forkant.  

 Det å rigge ned og rydde etter konsert er det 
behov for ca. 15 stk.  

 Kakesalg bordene er fint om det står ute hvis 
været er bra og inne på personal rommet. Det var 
greit å ha salget på to steder for å ha mindre kø. 

 Ideen med lynlotteri bør vurderes, hvor vinnerne 
blir trukket ut og gevinstene blir delt ut på slutten 
av konserten. Forslag om foreldre kan skaffe 2 
gevinster hver.  

 FAU fikk inn 23.000 kr (overskuddet) og 10.000 kr 
av disse går til Røde Kors og hjelpearbeidet i 
Ukraina.  
 

 Dysleksi, det tar altfor lang tid i skolen i dag for å 
få den hjelpen man trenger. Brev fra en familie 
bør besvares. 

 
 

1.2 Løpende Enhetsleder 2. Orientering fra 
Rektor- div, 
Økonomi/budsjett.  

 

 

 Skolen var veldig fornøyd med arrangementet 
sommerkonserten i år. Det var helt topp.  

 Skolen har alle ansatte på plass nå, men behovet 
for flere miljøarbeidere er der. Med dårlig 
økonomi så er fleksibiliteten ikke så stor.  

 Opplæring av programmet Showbie kommer til 
høsten. 

 



1.3 Løpende Møteleder Saker til 
orientering/behandling   

 
 
 

 

 Det er sendt inn høringsinnspill ang. Frivoldhaven 
innen 1 juni fra FAU og skolen vedr utbyggingen 
og trafikkbildet. 

 Det er sendt mange henvendelser til kommunen 
for å få innsyn i denne saken. For eksempel  
mangler det en uttalelse fra barnas representant.  

 Det er blitt bedt om ny utredning.  
 
 
 
KFU: Det er tatt opp dette med kapasiteten på skolene. Nå 

som Holviga barneskole skal bygges og Fjærebarneskole. 
Hvordan blir Kretsgrensene.  
 

 
 

1.4   Saker til oppfølging: 

 
Trafikksikkerhet og 
utbygging på jorder 
ved skolen.  
 

 
 
 
 
 
 

                                                   

 

  FAU er fortsatt bekymret for trafikksikkerheten og 

ønsker at kommunen samarbeider mer med skolene 

Jappa og GUS.  

 

 Trivselsgruppen med TL lederne bør sende inn en 

søknad til FAU for støtte til utstyr.  

 
 

1.5   Saker FAU ønsker å se på 
kommende året:  

- Aktive skoledager  
- Dysleksivennlig skole 
- Lesing 
- Trygg skolevei 
- Bemanning og kutt i 

skolen 
- Et delaktig elevråd 

- 

1.6   Eventuelt: 

 
Formål FAU- representerer 
foreldre og foresatte i skolen. 
Det er en foreldrerepresentant 
og en vara for hvert 
klassetrinn. 
 
FAU samarbeider med SU 
(samarbeidsutvalg), SMU 
(skole, miljøutvalg) og KFU.  
 
FAU kan jobbe med saker vi 
brenner for eller saker som 
kommer fra trinnet. 
 
Møteplan for 2022-2023:  

 

 
FAU ønsker et godt skole-hjem samarbeid.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


